



LAPORAN LIPUTAN MEDIA HARIAN
ISNIN 7 OGOS 2023

BIL	TAJUK KERATAN AKHBAR	KEMENTERIAN / JABATAN / AGENSI
1.	FAMA TO HOLD MADANI CARNIVAL, NEWS, THE SUN -3	LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN (FAMA)
2.	NELAYAN KECEWA MUARA SUNGAI CETEK, DALAM NEGERI, UM -35	LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA (LKIM)
3.	2.1 JUTA RAKYAT DAPAT MANFAAT, NEGARA, KOSMO -16	LAIN-LAIN

UKK KPKM

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN
(UNTUK EDARAN DALAMAN KPKM, JABATAN DAN AGENSI SAHAJA)

Fama to hold Madani carnival

JASIN: The Malacca branch of the Federal Agricultural Marketing Authority (Fama) will hold a state level Agro Madani Sales carnival from Aug 30 to Sept 3 at Dataran Sejarah Ayer Keroh, involving 136 entrepreneurs.

Its director Hairudin Yunos said the carnival includes several clusters, among them food industry and agriculture, floriculture, fresh food, popular food and food trucks.

"The main focus of this programme is to provide between 10% and 30% lower price offers compared with the market price, in addition to helping entrepreneurs sell their products.

"Apart from the sales activities, among the main attractions is a fireworks display in conjunction with the eve of National Day, a Perdana forum, entrepreneurs' townhall session, patriotic songs singing competition, petting zoo and a muay thai tournament throughout the five days."

He said Fama is also offering special promotions for the first 100 visitors at Merlimau, the Alor Gajah Farmers' Market and Agrobazaar Rakyat in Duyong.

"Among the promotions is an offer of RM6.80 for a combo set of 10 chicken eggs, yellow noodles and fish balls with a savings of RM5.20, in addition to chicken priced at RM6.80 each and Q-Fish priced at RM6.80 per pack." - Bernama

Nelayan kecewa muara sungai cetek

KEMAMAN: Nelayan di sekitar Kemasik dekat sini meluahkan rasa kecewa apabila masalah muara cetek yang dihadapi mereka lebih lima tahun lalu seolah-olah tiada penyelesaian.

Mereka mendakwa, projek pembinaan benteng pemecah ombak bernilai kira-kira RM7 juta bagi menghalang muara sungai itu terus cetek juga gagal disiapkan sepenuhnya walaupun sudah lebih lima tahun.

Ahli Jawatankuasa Persatuan Nelayan Kemasik, Rozali Ismail berkata, difahamkan, projek pembinaan benteng itu sepatutnya siap dalam tempoh tiga bulan, namun, sehingga kini projek itu gagal disiapkan.

“Janji tiga bulan, tapi sekarang dah masuk lima tahun, kami tak tahu apa masalah.”

“Kami hanya minta muara cetek ini diatasi sebab masalah tersebut menimbulkan kesuahan untuk nelayan,” katanya ketika ditemui di sini, semalam.

Rozali berkata, batu yang digunakan untuk dijadikan benteng pemecah ombak runtuh menjadikan muara tersebut semakin sempit dan menyukarkan pergerakan bot.

Seorang lagi nelayan, Mohd. Pilus Awang, 62, berkata, muara cetek bukan hanya menyukarkan nelayan untuk turun ke laut, malah, turut menjejaskan pendapatan mereka apabila tidak dapat berada lama di laut untuk menangkap ikan kerana bimbang tidak dapat melalui muara sungai apabila air surut.

“Kadang kala, kami hanya berada di laut sekitar tiga hingga empat jam. Walaupun hasil tak banyak, kami kena pujaung awal sebelum air laut surut sebab bimbang tak dapat lalu muara sungai.”

“Ada juga bot yang rosak terlanggar batu dan beting pasir ketika air surut. Terpaksalah kami tanggung kerugian sendiri,” katanya yang berharap pihak terli-



KEADAN beberapa buah bot yang tersadai di muara Sungai Kemasik yang cetek di Kemasik, Kemaman. - UTUSAN/NIK NUR IZZATUL HAZWANI NIK ADNAN

bat mengambil tindakan segera.

Sementara itu, calon Pilihan Raya Negeri (PRN) Barisan Nasional (BN) bagi Dewan Undangan Negeri (DUN) Kemasik, Mohd. Khairi Afiq Mohd. Yu-

sof yang turun padang melihat masalah itu berkata, sekiranya diberi mandat pada PRN 12 Ogos nanti, isu tersebut merupakan antara salah satu perkara yang akan dipandang serius.

Program Jualan Ehsan Rahmah turut bantu 266,117 orang Selangor

2.1 juta rakyat dapat manfaat

Oleh NUR FATIN ZAHRA

BANGI – Program Jualan Ehsan Rahmah (JER) yang dilaksanakan oleh Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Kos Sara Hidup (KPDN) telah memberi manfaat kepada hampir 2.1 juta penduduk dengan nilai jualan sebanyak RM57 juta di seluruh negara.

Menurut Pemangku Menteri KPDN, Datuk Armizan Mohd. Ali, program tersebut juga telah memberi marifatah kepada 266,117 orang Selangor dengan nilai jualan sebanyak RM12.6 juta.

"Program Jualan Rahmah yang dilaksanakan sejak 11 Januari lalu melibatkan 222 kawasan Parlimen di seluruh negara dengan memberi fokus di kawasan penempatan rakyat kumpulan B40.

"Program ini dilaksanakan melalui kerjasama strategik antara kerajaan bersama pemain industri dan peniaga tempatan dengan kadar diskaun yang ditawarkan adalah melalui perkongsian yang ditanggung oleh kedua-dua pihak," katanya ketika ditemui di Program Jelajah Jualan Ehsan Rahmah (JER) Peringkat Selangor di Kompleks PKNS Bangi, di sini semalam.

Ujarnya, Program JER merupakan kerjasama antara KPDN dan Kerajaan Negeri Selangor melalui Perbadanan Kemajuan Pertanian Selangor (PKPS).

"Program Jelajah Jualan Rahmah merupakan satu-usaha kerajaan di bawah Inisiatif Payung



ARMIZAN (kiri) ketika mengadakan sesi walkabout di sekitar Program Jelajah JER Peringkat Selangor di Kompleks PKNS, Bandar Baru Bangi semalam. – M. FIRDAUS M. JOHARI

Rahmah yang menawarkan perjimatan harga antara 10 hingga 30 peratus bagi jualan barangan keperluan harian berbanding harga pasaran.

"Program ini bukan hanya berkaitan pemberian subsidi kerajaan untuk potongan harga barangan tetapi turut membutkan komitmen kerajaan untuk meneruskan usaha di bawah Pajuaranya, Perdana Menteri juga telah mengemukakan peruntukan tambahan RM50 juta bagi tujuan

perluasan pelaksanaan Program Jualan Rahmah ke setiap Dewan Undangan Negeri (DUN) melalui tiga model iaitu kaedah di dalam premis, luar premis dan terkini, secara Jualan Rahmah Bergerak.

"Saya difahamkan, Jualan Rahmah di Selangor-dijalankan hampir setiap hari di beberapa daerah. Dengan penambahan peruntukan di peringkat Persekutuan, kami pasti akan dapat menambah lagi kekerapan Jualan Rahmah di negeri ini.

"Sasaran utama kerajaan ialah

rakyat khususnya golongan B40. Namun, Jualan Rahmah juga menyediakan platform untuk komuniti peniaga turut menyumbang di bawah inisiatif Payung Rahmah yang diasaskan oleh Mantan Menteri KPDN, Allahyarham Datuk Seri Salahuddin Ayub," katanya.

Tambahnya, KPDN bakal melaksanakan Kajian Impak Program Payung Rahmah bagi melihat keberkesanan dan kemampuan program tersebut bagi memastikan ia dapat memberi kesan positif kepada rakyat.